
 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

Grantová komise Rady HMP pro oblas t i  sociá lní ,  zdravotní a prevenci  

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ GRANTOVÉ KOMISE RADY HMP PRO OBLASTI SOCIÁLNÍ, 
ZDRAVOTNÍ A PREVENCI ZE DNE 25. 11. 2021, 14.00 hod. 

Distanční forma prostřednictvím videokonference 
 

Přítomni 

Mgr. Milena Johnová (předsedkyně komise), Mgr. Eva Horáková, Mgr. Hana Kubíková, 
Zbyněk Roboch, BA, Mgr. Štěpán Ripka, Ing. Patrik Nacher, PhDr. Tomáš Klinecký,  
Ing. Kamila Svobodová (host), Ing. Monika Puchelová (host), Daniel Dárek (host),  
Mgr. Tomáš Kodiš (host) 

Omluveni 
prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., Ing. Miloš Růžička, Mgr. Nina Janyšková, 
Mgr. Kamila Pádecká (tajemnice komise) 

 
Celkový počet členů komise: 11 (10 + 1 odstoupil), přítomných: 7(6) členů, komise je usnášeníschopná. 
Jednání bylo zahájeno v 14:05 hod. a ukončeno v 15:28 hod. V 14:40 hod. se odpojil ze schůzky p. 
Klinecký, který se přihlásil zpět opět v 15:08 hod. 
 
Program jednání: 
 

1. Žádost o individuální dotaci v oblasti zdravotnictví – žadatel: Sdružení osvobozených 
politických vězňů a pozůstalých, z. s. 
 

2. Žádost o individuální dotaci v oblasti primární prevence – žadatel: Aisis, z.ú. 
 

3. Žádost o individuální dotaci v oblasti sociálně-právní ochrany dětí – žadatel: Pro Dialog, 
z.s. 

 
4. Žádost o individuální dotaci v oblasti protidrogové prevence – žadatel: Všeobecná 

fakultní nemocnice v Praze 

 
5. Žádost o individuální dotaci v oblasti sociálních služeb – žadatel: Člověk v tísni, o.p.s. 

 
 
Pro návrh: 7  
Proti návrhu: 0 
Zdržel se: 0  
Návrh byl přijat. 
 
Průběh jednání: 
Jednání zahájila pí radní Johnová. Ověřovatelem zápisu byl stanovena pí Eva Horáková. Sčítáním hlasů 
a zpracováním zápisu za nepřítomnou pí Pádeckou byla pověřena pí Svobodová.  
Schválení přítomnosti hostů – zaměstnanců MHMP: pí Kamila Svobodová, pí Monika Puchelová,  
p. Daniel Dárek, p. Tomáš Kodiš.  
 
Pro návrh: 7 
Proti návrhu: 0 
Zdržel se: 0  
Návrh byl přijat. 
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AD 1) 

 

NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ FORMOU JEDNORÁZOVÉ 

ÚČELOVÉ INDIVIDUÁLNÍ NEINVESTIČNÍ DOTACE V ROCE 2021 – ZDRAVOTNÍ OBLAST 

 
Projekt představila pí Kamila Svobodová. 
 

Žadatel: Sdružení osvobozených politických vězňů a pozůstalých, z. s. 
 
Název projektu: Poukazy na zdravotní pomůcky a doplňky stravy 
 
Účel dotace: poukazy na nákup zdravotních pomůcek a doplňků stravy pro celkem 56 
bývalých politických vězňů 
 
Požadovaná částka: 168.000,- Kč (po 3.000,- Kč/os., pro celkem 56 osob) 
 
Doba čerpání dotace: prosinec 2021 – březen 2022 

 
Stručné odůvodnění žádosti: 
- podpora bývalých politických vězňů (PV), nový zákon o válečných veteránech č. 170/2002 
Sb. s nimi nepočítá (v příloze č. 3) 
 
Stanovisko odboru ZDR MHMP 
Odbor ZDR MHMP navrhuje žádosti vyhovět, a to poskytnutím dotace ve výši 168.000,- Kč. Žádost je v 
souladu s usnesením RHMP č. 1743 ze dne 24. 8. 2020 – „Zásady pro poskytování dotací hlavním 
městem Prahou v samostatné působnosti“, protože ji nelze zařadit do programové dotace v působnosti 
odboru ZDR MHMP. Jedná se podporu bývalých politických vězňů s trvalým bydlištěm na území hl. m. 
Prahy, kteří nemají jinou šanci být takto podpořeni.  

 
Pí Svobodová k žádosti dodala, že v rámci vyúčtování dotace žadatel dle předběžné dohody doloží 
nákup poukázek a jejich předání konečným příjemcům. Což je záruka, že se podpora dostane do 
správných rukou. Anonymizovaný seznam konečných příjemců poukazů je v příloze k žádosti. Částka 
bude dle dohody s odborem PRM hrazena z rozpočtu odboru Kanceláře primátora. Dále sdělila, že 
žádost byla intenzivně konzultována s odborem LEG MHMP, který doporučil podpořit žadatele 
prostřednictvím individuální dotace, nikoliv formou daru. Pokud by se žadateli vyhovělo uzavřením 
darovací smlouvy, HMP by buď darovalo finanční částku, což není HMP preferováno, nebo by muselo 
vyhlásit veřejnou zakázku na výběr dodavatele doplňků stravy a zdravotních pomůcek, což by bylo 
časově náročné s ohledem na vysoký věk konečných příjemců.  

 
Diskuse: 
p. Nacher se zeptal, zda by nebylo jednodušší, že by HMP předalo finanční částku přímo konečným 
příjemcům, nikoliv přes žadatele. Pí Svobodová odpověděla, že právě dle předešlých konzultací 
s odborem LEG, OKC a PRM MHMP je nejjednodušší způsob poskytnutí částky žadateli, který již vyřeší 
nákup poukázek a jejich převzetí konečnými příjemci. HMP resp. odbor Kancelář primátora by musel 
oslovit jednotlivé konečné příjemce, předat jim poukázky, na jejichž nákup by se musela vyhlásit veřejná 
zakázka. Pí Horáková navrhla delší termín pro čerpání dotace do konce května 2022 s ohledem na věk 
konečných příjemců a možné umístění některých z nich v pobytových zařízeních. Pí Svobodová sdělila, 
že původní termín od žadatele byl do konce roku 2021, ale že byl po dohodě s žadatelem prodloužen do 
konce března 2022. P. Klinecký upozornil, že nelze v tuto chvíli změnit termín, který je uveden v žádosti. 
Pí radní Johnová uvedla, že pro tyto případy by měl od ledna 2022 fungovat Sociální nadační fond. Pí 
Svobodová ujistila, že při vyúčtování lze na základě jmenného seznamu konečných příjemců, který má 
odbor ZDR MHMP k dispozici, přesně zjistit, kdo poukaz dostal a kdo ne a zohlednit to při vypořádání 
dotace. 
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Usnesení 1) 
Komise doporučuje RHMP schválit návrh na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální neinvestiční dotace v roce 2021 ve zdravotní oblasti organizaci 
Sdružení osvobozených politických vězňů a pozůstalých, z. s. ve výši 168.000,- Kč. 
 
 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat.  

 
 

 

AD 2)  

NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ FORMOU JEDNORÁZOVÉ 
ÚČELOVÉ INDIVIDUÁLNÍ NEINVESTIČNÍ DOTACE V ROCE 2021 – OBLAST PRIMÁRNÍ 
PREVENCE 

Projekt představila pí Monika Puchelová. 
 

Žadatel: AISIS, z. ú. 
 
Název projektu: Adaptace programu Agression Replacement Training 
 
Požadovaná částka: 150.000,- Kč 
 
Účel dotace: adaptace kompletní metodiky pro zavedení do praxe v ČR, podrobnosti jsou uvedeny v 
žádosti 
 
Doba čerpání dotace: 1. 12. – 31. 12. 2021 
 
Stručné odůvodnění žádosti:  

 
 
Popis žádosti: 
Organizace AISIS, z. ú. se zaměřuje na vzdělávání pedagogů. V rámci spolupráce MHMP, odboru SOV, 
oddělení prevence s organizací AISIS byla v minulých letech v Praze proškolena řada pedagogů i celých 
pedagogických sborů v dlouhodobém programu Minimalizace šikany (dále jen „MIŠ“), který pomáhá 
školám snížit četnost i závažnost projevů šikanování mezi dětmi. Finanční prostředky na tuto spolupráci 
pocházely jak z individuální dotace udělené organizaci z rozpočtu HMP (5 škol), tak z nadačních zdrojů 
(5 škol), OP VVV (5 škol) a OP PPR – projekt Škola pro všechny (30 škol). AISIS v rámci projektu Škola 
pro Všechny získal dotaci na proškolení pedagogů z pražských škol v programu MIŠ a v dalších 
programech zvyšujících kompetence pedagogů v oblasti primární prevence (Mediace pro pedagogy, 
Tváří tvář historii). Celkově bylo v rámci tohoto projektu proškoleno více než 600 pražských pedagogů. 
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Organizace nyní pracuje na adaptaci programu Agression Replacement Training v České republice. 
Jedná se o kognitivně -behaviorální intervenci zaměřenou na snižování agresivního a násilného chování 
u adolescentů (12-17 let). Tento program byl vyvinut v 80. letech v USA a od té doby mnohokrát 
evaluován a implementován. Na základě zkušeností v Norsku byl upraven emeritním profesorem 
Univerzity ve Stavangeru Knutem K. Gundersenem. Z jiných zdrojů (OP VVV, nadační zdroje) 
organizace nyní realizuje výcvik skupiny 10 lektorů. Výcvik je veden v angličtině autorem upravené 
metodiky a supertrenérem Knutem K. Gundersenem.  Z těchto zdrojů je dále financována licence na 
použití metodiky v ČR a její překlad z Norštiny. 
Organizace AISIS podává nyní žádost o finanční prostředky na adaptaci a tisk metodiky programu, 
supervizi lektorů po skončení vzdělávací části a přípravu designu programu a webových stránek. 
Program následně organizace nabídne přednostně pražským školám, které prošly programem MIŠ a 
mají již napříč sborem rozšířené povědomí o principech a způsobech podporování a řízení zdravého 
vztahového prostředí v třídních kolektivech, jsou schopni lépe rozklíčovat příčiny patologického chování 
a upřednostnit řešení těchto příčin před trestáním. Publikaci bude zdarma poskytovat pedagogům 
v rámci výcviku jako učební materiál a zdrojovou metodiku pro práci s dětmi ve škole. 
Na jaře 2020 byla ve spolupráci MHMP, odboru SOV, oddělení prevence a organizace AISIS připravena 
konference ve Velké síni Nové radnice, na které měl být program ART představen ředitelům pražských 
škol, oblastním a školním metodikům prevence. Zájem o program ze strany škol i podpůrných organizací 
byl velký, přihlášeno bylo více než 120 účastníků. Tato akce se z důvodu restriktivních opatření vlády 
neuskutečnila. 
Z informací, které máme od škol a z PPP je zřejmé, že zvládání agresivního chování je v mnoha školách 
nejtěžším úkolem při utváření a udržování zdravého sociálního klimatu. V České republice dosud chybí 
ucelená metodika práce s adolescenty s agresivními projevy chování, program ART je potřebný a řada 
škol ho uvítá. Česká metodika je nezbytnou podmínkou implementace programu do pražských škol.  
 
 
Vyjádření krajského školského koordinátora prevence: 
Doporučuji žádost ve výši 150 000,- Kč podpořit. 
 
Diskuse: 
Pí radní Johnová se zeptala, zda bude metodika také k dispozici ostatním organizacím a zda tuto žádost 
nešlo podpořit v rámci programové dotace odboru SOV. Pí Puchelová k tomu sdělila, že metodiku není 
vhodné využít bez znalostí a dovedností získaných během výcviku a že adaptace a vydání metodiky 
není možné financovat ze standardního dotačního Programu primární prevence. Metodika bude v 
v knižní podobě. Po ukončení výcviku lektorů budou v programu ART prioritně proškolování pedagogové 
pražských škol a metodici prevence v pražských pedagogicko-psychologických poradnách, po 
proškolení obdrží metodiku zdarma. Výcvik lektorů organizace nyní financuje z jiných dotačních zdrojů. 
P. Nacher poznamenal, zda nejde o „monopol“ na proškolení ostatních organizací a proč se žadatel 
neobrátil na Středočeský kraj. Pí Puchelová sdělila, že takto ucelená metodika práce s agresí 
adolescentů je v ČR nová a organizace ji nově adaptuje na české prostředí. Důvod, proč organizace 
žádá v Praze je ten, že se jedná o dlouhodobou spolupráci organizace s oddělením prevence MHMP, 
SOV, V předchozích letech bylo proškoleno více než 600 pedagogů v programu Minimalizace šikany a 
program ART na tento program navazuje. Pí Horáková požádala o jmenování alespoň jedné školy, kde 
bylo školení provedeno a p. Roboch se zeptal, zda projekt zapadá do systému. Pí Puchelová zmínila již 
proškolení v např. ZŠ Klánovice, ZŠ Ohradní a ZŠ Květnového vítězství a dále uvedla, že organizace je 
významnou organizací na poli vzdělávání pedagogů, a kromě programu Minimalizace šikany, který 
vznikl za podpory nadace O2, má řadu dalších programů zaměřených na bezpečné prostředí, vztahy, 
rozvoj kompetencí pedagogů a ředitelů škol a program ART do tohoto systému zapadá. 
 
 
Usnesení 2) 

Komise doporučuje RHMP schválit návrh na poskytnutí finančních prostředků formou 

jednorázové účelové individuální neinvestiční dotace v roce 2021 v oblasti primární prevence 

organizaci AISIS, z. ú. ve výši 150.000,- Kč. 

 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 (p. Nacher) 
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Návrh byl přijat.  
 
Ve 14:40 h. se odpojil z schůzky p. Klinecký. Přítomno bylo 6 členů komise, komise zůstala 
usnášeníschopná. 
 
 
 
AD 3)  
 
NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ FORMOU JEDNORÁZOVÉ ÚČELOVÉ 
INDIVIDUÁLNÍ NEINVESTIČNÍ DOTACE V ROCE 2021 – OBLAST SOCIÁLNĚ-PRÁVNÍ OCHRANY 
DĚTÍ 
 
Projekt představil p. Tomáš Kodiš. 
 

Žadatel: Pro Dialog, z. s. 
 
Název projektu: Podpora dialogu pro děti a rodiče z dysfunkčních rodin 
 
Požadovaná částka: 400.000,- Kč 
 
Účel dotace: dofinancování roku 2021, především na mzdy, odvody a nájem, případně energie 
 
Doba čerpání dotace: 1. 11. – 31. 12. 2021 
 
Stručné odůvodnění žádosti:  

 
 
Stanovisko odboru: 
Činnost organizace Pro Dialog je nám dlouhodobě známa, organizace disponuje platným pověřením k 
výkonu sociálně-právní ochrany. Poskytování činností na základě pověření k výkonu SPO je ze zákona 
pro příjemce služeb bezplatné, organizace se tak snaží zajistit činnost a poskytování služeb z jiných 
zdrojů.  
Organizace Pro Dialog dlouhodobě žádá o podporu také v dotačním programu Rodinná politika HMP, a 
to konkrétně v podprogramu II. pro pověřené osoby k výkonu SPO. Žádosti jsou hodnoceny vysokými 
procentními ohodnoceními (v posledním ročníku 100%), k nevyplacení požadované částky nedošlo z 
důvodu hromadného krácení nároků z důvodu přesáhnutí celkové alokace.  
Jelikož shodně byla organizace krácena také v dotačním programu Ministerstva práce a sociálních věcí, 
došlo k disponibilitě prostředky na výkon uvedené činnosti celkově přibližně o 400.000 Kč nižší, než byl 
původní požadavek modelovaný s ohledem na měřitelné ukazatele. 
Jde-li o samotnou činnost, na kterou žádá Pro Dialog podporu, jedná se o činnost, která je MHMP 
známa. Činnost je zaměřena na službu tzv. asistovaných kontaktů a podporu komunikace mezi rodiči a 
rodičů s dětmi o podstatných otázkách výchovy a výkonu rodičovské odpovědnosti jako celku. Většinou 
je služba poskytována na základě rozhodnutí soudu u rodin s dysfunkcí v uvedených aspektech 
rodinného života. S ohledem na zákonem stanovenou závaznost rozhodnutí soudu musí být tyto činnosti 
poskytnuty na podkladu pravomocných soudních rozhodnutí (rozsudky i usnesení o předběžném 
opatření). Jejich neposkytnutí by mělo za následek zhoršenou ochranu práv klientů vyplývajících z 
mezinárodních závazků České republiky, jako jsou Listina základních práv a svobod a Úmluva o 
právech dítěte. 
MHMP je schopen garantovat možnost vyplacení finančních prostředků na základě žádosti ve výši 
rozdílu požadavku a přiznané dotace pro rok 2021 z dotačního programu ve výši 200.000 Kč, v této výši 
doporučujeme požadavku vyhovět a mimořádnou dotaci přiznat. 
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Diskuse: 
Pí Horáková upozornila, že byl nařízen lock down a tedy lidé se nesměli osobně kontaktovat, tak zda 
bylo toto nějak řešeno, protože jinak by žadatel nemohl celý rok fungovat. P. Kodiš sdělil, že bylo 
schváleno mimořádné opatření v nouzovém stavu na dobu 14 dní a že styk rodičů s dětmi nemůže být 
omezován pod zákonnou normu. P. Nacher upozornil na precedens doplácení části dotace, která nebyla 
poskytnuta v rámci programové dotace. Dle sdělení p. Kodiše toto nebylo posuzováno, protože prioritu 
má potřebnost služby. P. Roboch upozornil na možné nerovné podmínky mezi žadateli o dotace. P. 
Ripka se zeptal, kdy se žadatel dozvěděl, že mu byla krácena programová dotace a p. Kodiš odpověděl, 
že v únoru nebo v  březnu t.r. a v žádosti je uvedeno, že jinou finanční podporu se žadateli nepodařilo 
získat. P. Nacher vyslovil obavu, aby tento způsob doplacení dotace nedemotivoval žadatele v zajištění 
jiných finančních zdrojů. 
 
 
Usnesení 3) 
Komise doporučuje RHMP schválit návrh na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální neinvestiční dotace v roce 2021 v oblasti sociálně-právní 
ochrany dětí organizaci Pro Dialog, z. s. ve výši 200.000,- Kč. 
 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat.  
 
 
AD 4)  
NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ FORMOU JEDNORÁZOVÉ ÚČELOVÉ 
INDIVIDUÁLNÍ NEINVESTIČNÍ DOTACE V ROCE 2021 – OBLAST PROTIDROGOVÉ PREVENCE 
 
Projekt představil p. Daniel Dárek. 
 

Žadatel: Všeobecná fakultní nemocnice v Praze 

 
Název projektu: Analýza dostupnosti adiktologických služeb a potřeb klientů těchto služeb 
 
Požadovaná částka: 195.000,- Kč 
 
Účel dotace:  
Prostředky budou využity pro zpracování analýzy dostupnosti adiktologických služeb a potřeb klientů 
těchto služeb. Bližší informace jsou uvedeny v žádosti. 
 
Stručné odůvodnění žádosti:  
Výstupem bude evidence-based analýza současné situace v oblasti závislostí a poskytování adiktologických a některých dalších, souvisejících služeb a z ní vycházející návrh změn ve stávající síti 
adiktologických služeb Hlavního města Prahy, včetně návrhu doporučené potřebnosti jednotlivých typů adiktologických služeb pro jednotlivé městské části. Tento výstup bude sloužit jako podklad pro další 
rozhodování Magistrátu Hlavního města Prahy a dalších subjektů podílejících se na plánování a financování sítě adiktologických služeb. Při tvorbě tohoto dokumentu bude žadatel vycházet z metodiky 
zpracované a pilotované v rámci projektu „Systémová podpora rozvoje adiktologických služeb v rámci integrované protidrogové politiky“ (https://www.rozvojadiktologickychsluzeb.cz/).  
 
Doba čerpání dotace: listopad 2021 – únor 2022 
 
Popis žádosti: 
Všeobecná fakultní nemocnice si podává žádost o individuální dotaci na zpracování analýzy dostupnosti 
adiktologických služeb a potřeb klientů těchto služeb. Analýza obsahuje analýzu sekundárních dat, 
online dotazníková šetření, fokusní skupiny a individuální rozhovory. Primární data budou sbírána mezi 
klienty adiktologických služeb, poskytovateli adiktologických a některých souvisejících služeb, zástupci 
samospráv, sociálními kurátory, policisty a dalšími aktéry protidrogové politiky v Hlavním městě Praze. 
Na základě toho budou identifikovány klíčové potřeby a formulovány návrhy změn ve stávající síti 
adiktologických služeb. Konečnými výstupy budou výzkumná zpráva obsahující zhodnocení pokrytí 
potřeb klientů adiktologických služeb a návrhy změn ve stávající síti adiktologických služeb Hlavního 
města Prahy. Tyto návrhy budou mimo jiné zahrnovat také kvantitativní odhady potřebnosti, resp. 
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žádoucí dostupnosti jednotlivých typů služeb pro jednotlivé městské části. Zpráva by měla 
zprostředkovat komplexní obraz o současné situaci v oblasti adiktologických a některých souvisejících 
služeb v Hlavním městě Praha a do budoucna sloužit jako významný podklad pro tvorbu a plánování 
sítě těchto služeb. Analýza bude vycházet z aktuálního poznání v oblasti zjišťování potřeb pomáhajících 
služeb dle metodiky již ověřené v praxi (Liberecký a Karlovarský kraj). Poskytnutí finančního prostředku 
nenaplňuje kritéria veřejné podpory dle čl. 107 odst. I. smlouvy o fungování EU. Jedná se o specifickou 
individuální žádost na analytické práce, která nespadá do žádného aktuálně vyhlášeného grantového 
programu hl. m. Prahy.  
 
Vyjádření krajského protidrogového koordinátora: 
Analýza bude sloužit jako nezbytný podklad pro exaktní definici potřebné sítě adiktologických služeb na 
území HMP a její financování, dále jako podklad pro precizní tvorbu vlastních strategií a také jako 
argumentační základna pro vyjednávání s dalšími donory, kteří se podílejí na financování 
adiktologických služeb na území Prahy (Úřad vlády ČR, MPSV, zdravotní pojišťovny). Doporučuji 
podpořit tuto žádost ve výši 195.000,- Kč. 
 
V 15:08 hod. se zpět připojil p. Klinecký, tímto bylo přítomno 7 členů, komise byla usnášeníschopná. 
 
Diskuse: 
p. Nacher se zeptal, proč HMP chce poskytnout dotaci příspěvkové organizaci MZ ČR na mzdy 
zaměstnanců nemocnice. Pí radní Johnová vysvětlila, že HMP tento výstup potřebuje a žadatel jejumí 
zpracovat. Potřebujeme zjistit, jak má vypadat síť, služby jsou poddimenzované a výstupy budou 
materiálem pro koncepci péče v oblasti adiktologie. Na dotaz p. Robocha, zda existuje někdo jiný na 
stejné úrovni p. Dárek odpověděl, že neexistuje. Požádal komisi o souhlas s posunem termínu čerpání 
dotace. P. Klinecký uvedl, že termín nelze nyní posunout, žádost o dotaci musí projít schvalovacím 
procesem tak, jak je předložena a žadatel potom může dodatečně požádat ředitele odboru SOV MHMP 
o posun termínu na zvláštním formuláři. Pí Horáková se zeptala, proč SOV MHMP nerealizuje projekt 
samostatně bez rozhodnutí komise a vyfakturovat, na to p. radní Johnová a p. Klinecký sdělili, že by 
bylo by nutné vyhlásit veřejnou zakázku, což je komplikovaný a časově a administrativně náročný 
proces. Jsou to limity dané veřejnou správou. P. Ripka uvedl, že požaduje uvést do zápisu, že je dle 
jeho názoru lepší, aby byla vyhlášena veřejná zakázka nebo výběrové řízení podle pravidel, protože 
dotační řízení pro tento typ projektů není vhodné. 
 
Usnesení 4) 
Komise doporučuje RHMP schválit návrh na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální neinvestiční dotace v roce 2021 v oblasti protidrogové 
prevence organizaci Všeobecná fakultní nemocnice v Praze ve výši 195.000,- Kč. 
 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat.  
 
 
 
AD 5)  
 
NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ FORMOU JEDNORÁZOVÉ ÚČELOVÉ 
INDIVIDUÁLNÍ DOTACE V ROCE 2021 – OBLAST SOCIÁLNÍCH SLUŽEB 
 
Projekt představila pí radní Milena Johnová. 
 

Žadatel: Člověk v tísni, o.p.s. 
 

  Název projektu: Jednací místnosti pro dluhové poradenství OSP a pro potřeby TP  
 
Požadovaná částka: 65 000,- Kč 
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Účel dotace: Stavební úprava vedoucí k navýšení počtu jednacích místností.  
 
Stručné odůvodnění žádosti:  
Stavební úpravou dojde k přepažení místnosti a vznik dvou nových jednacích místností. Místnost bude 
rozdělena na tři prostory – vznikne čekárna (klienti nebudou na službu čekat na vstupní chodbě) a dvě 
jednací místnosti.  
V souvislosti s akcí Milostivé léto a se situací po krachu dodavatele energií Bohemia Energy, jsme se 
dostali do situace, kdy se tvoří fronty při volném příjmu a kapacity našich jednacích prostor přestaly 
dostačovat. Kapacita jednacích místností nedostačuje ani pro poskytování služeb lidem v pořadníku.  
 
Doba čerpání dotace: 
do 31. 12. 2021  
 
Stanovisko odboru:  
Jedná se o tradičního poskytovatele sociálních služeb, který je zařazen v Krajské síti a jeho služby jsou 
pravidelně financovány prostřednictvím státní dotace a grantů HMP na sociální služby.  
Odbor SOV MHMP počítá s navýšením kapacit odborného sociálního poradenství v Krajské síti  
od 1. 1. 2022. 
 
Diskuse: 
P. Nacher oznámil, že s radostí projekt podporuje, informoval, že je spoluautorem pozměňovacího 
návrhu a nahlásil, že s žadatelem je v souvislosti s Milostivým létem v kontaktu, co se týče obsahu 
žádosti. P. Klinecký také vyjádřil svoji podporu a poděkoval p. Nacherovi za kus práce v projektu 
Milostivé léto a jeho potřebnost. Pí Horáková navrhla navýšit požadovanou částku na 100.000,- Kč, ale 
bohužel toto nelze. 
 
Usnesení 5) 
Komise doporučuje RHMP schválit návrh na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální dotace v roce 2021 v oblasti sociálních služeb organizaci 
Člověk v tísni, o.p.s. ve výši 65.000,- Kč. 
 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat.  
 
 
Příští termín jednání Grantové komise Rady HMP pro oblasti sociální, zdravotní a prevenci bude 
stanoven dle potřeby. 
 
 
 
Zapsala dne 25. 11. 2021 
Ing. Kamila Svobodová, v zastoupení tajemnice komise 
 
 
Ověřila dne: 25. 11. 2021 
Mgr. Eva Horáková 


